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W  SPRAWIE  AKTUALNYCH  PROBLEMÓW  Z  WYKONAWC Ą 
BUDOWY  ZAKŁADU  UTYLIZACJI  ODPADÓW  KOMUNALNYCH 

W  RADOMIU 
 
 
 Mieszkańcy Radomia przez kilka kadencji kosztem innych inwestycji bu-
dują ZUOK. Celem tej inwestycji jest dbałość o ekologię naszego miasta oraz        
o jak najniŜsze ceny za odbiór śmieci, m. in. z gospodarstw domowych. Wokół 
inwestycji tej Radni kilku kadencji zjednoczyli wysiłki i podejmowali trud prze-
prowadzenia tego zadania od projektu przez uzyskanie dofinansowania z Unii 
Europejskiej, aŜ do zbudowania zakładu. W poczuciu odpowiedzialności za ma-
jątek mieszkańców Radomia, uwzględniając aktualne problemy z wykonawcą, 
upowaŜniamy Pana Prezydenta i Zarząd Spółki do podjęcia wszelkich działań 
celem uruchomienia i oddania do uŜytku Zakładu Utylizacji Odpadów Komu-
nalnych z zachowaniem troski o gospodarne rozporządzanie środkami miesz-
kańców miasta.  
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